
Protokół Nr XXIV/09
z sesji Rady Powiatu w Nidzicy,

która odbyła się w Sali Rycerskiej nidzickiego Zamku
w dniu 29 stycznia 2009 r.

Ad. 1.
Przewodniczący  Rady  -  p.  Zbigniew  Wernik  o  godzinie  1201 otworzył  sesję 

i  powitał  radnych,  dyrektorów  i  kierowników  jednostek  powiatowych  i  wydziałów 
Starostwa  Powiatowego  oraz  zaproszonych  gości.  Oświadczył,  iż  zgodnie  z  listą 
obecności  aktualnie  w  posiedzeniu  uczestniczy  10  radnych,  co  stanowi  quorum 
pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  decyzji.  Listy  obecności  radnych oraz 
gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.

Pan Starosta wnioskował o rozszerzenie punktu 9 o podpunkt 7) „podjęcie uchwały 
w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  „Samodzielne  zakładanie  i  zarządzanie  firmą” 
współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach 
Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki”.  Dodał,  że  sprawa  ta  na  komisjach  była 
omawiana. Uchwała jest konieczna do wnioskowania o zewnętrzne środki, a powstała po 
przesłaniu materiałów sesyjnych.

Innych zmian do porządku obrad nie było. 
Rozszerzenie  porządku obrad w punkcie  9 o  podpunkt 7)  „podjęcie  uchwały w 

sprawie  zatwierdzenia  projektu  „Samodzielne  zakładanie  i  zarządzanie  firmą” 
współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki” zostało przyjęte jednogłośnie.

Cały, zmieniony porządek obrad, został przyjęty jednogłośnie.

Porządek obrad:
1. Otwarcie Sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie  Starosty  z  działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku 

Publicznego Powiatu Nidzickiego.
6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności Rady za 2008 r.
7. Przedstawienie planów pracy stałych komisji Rady Powiatu.
8. Sprawozdania stałych komisji Rady Powiatu z działalności w II półroczu 2008 r.
9. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2009, 
2) udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Nidzica  z  przeznaczeniem  na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 190011 N Napiwoda – 
Radomin – Łyna”, 

3) udzielenia  pomocy  finansowej  Samorządowi  Województwa  Warmińsko-
Mazurskiego, 

4) udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Nidzica  z  przeznaczeniem  na 
współfinansowanie projektu pod nazwą „Centrum Edukacji Bezpieczeństwa 
Ruchu Drogowego”, 



5) zmiany uchwały Nr II/6/06 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 4 grudnia 2006 r. 
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu, 

6) przyjęcia Rocznej Karty Współpracy Powiatu Nidzickiego z Organizacjami 
Pozarządowymi,  Podmiotami  Prowadzącymi  Działalność  Pożytku 
Publicznego  i  Stowarzyszeniami  Jednostek  Samorządu  Terytorialnego  na 
2009 rok, 

7) zatwierdzenia  projektu  „Samodzielne  zakładanie  i  zarządzanie  firmą” 
współfinansowanego  ze  środków Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.

10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
11.  Wolne wnioski.

Ad. 2.
Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 3.
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu złożył Pan Starosta. Stanowi 

ono załącznik nr 3 do protokołu. Pytań odnośnie sprawozdania nie było.

Ad. 4.
Interpelacji i zapytań radnych nie było.

Ad. 5.
p. Zbigniew Malinowski – pracownik Wydziału ZKSO przeczytał Sprawozdanie 

Starosty  Nidzickiego  z  działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku Publicznego 
Powiatu Nidzickiego, które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 6.
p. Zbigniew Wernik złożył Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności 

Rady za 2008 r., które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Do obrad dołączył p. Waldemar Słupski. Na sali obecnych było 11 radnych.

Ad. 7.
W imieniu nieobecnej p. Ewy Krzyżewskiej – Przewodniczącej Komisji Rozwoju 

Gospodarczego,  Budżetu  i  Finansów,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  plan  pracy 
komisji na 2009 r. przedstawił jej Zastępca – p. Lech Brzozowski. Plan pracy komisji 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Pytań i uwag nie było.
p.  Waldemar  Słupski  przedstawił  plan  pracy Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu, 

Turystyki,  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Pomocy  Rodzinie  na  2009  r.  Stanowi  on 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

p. Stanisław Rabczyński poprosił o przedstawienie punktu 19.
p. Waldemar Słupski zaznaczył, że w punkcie tym zamiast 2009 powinien być 2010 r.
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Ad. 8.
p.  Jacek  Kosmala  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  i  kontroli  Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy w II półroczu 2008 r., które stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu.

Pytań nie było.
p. Lech Brzozowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu  i  Finansów,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  przedstawił  sprawozdanie 
z działalności tej komisji  w II półroczu 2008 r. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu.

p.  Waldemar  Słupski  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Oświaty, 
Kultury,  Sportu,  Turystyki,  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Pomocy  Rodzinie  w  II 
półroczu 2008 r. Stanowi ono załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

p.  Słupski  podkreślił  zagadnienia  związane  z  ZOZ  –  pozyskiwanie  środków  z 
zewnątrz, rozwój szpitala, utrzymanie pogotowia ratunkowego. Komisja zadowolona jest 
ze współpracy z dyrektor ZOZ.

Ad. 9. 1)
p. Renata Mróz przypomniała, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian 

w budżecie powiatu na rok 2009 omawiany był na posiedzeniach komisji stałych. Uwag 
do niego nie zgłoszono, dlatego prosiła o przegłosowanie.

Pytań nie było.
Rada w obecności 11 radnych, stosunkiem głosów 10 – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – 

„wstrzymujący się”,  podjęła  uchwałę Nr  XXIV/151/09 w sprawie zmian  w budżecie 
powiatu na rok 2009, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu.

Ad. 9. 2)
p. Renata Mróz zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Nidzica  z  przeznaczeniem  na  realizację 
zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 190011 N Napiwoda – Radomin – Łyna” 
również omawiany był na posiedzeniach komisji. Uwag do niego nie zgłaszano, dlatego 
prosiła o przegłosowanie.

Pytań i uwag nie było.
Rada w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/152/09 w 

sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Nidzica  z  przeznaczeniem  na 
realizację zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 190011 N Napiwoda – Radomin – 
Łyna”, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu.

Ad. 9. 3) 
p. Renata Mróz stwierdziła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

pomocy  finansowej  Samorządowi  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  omawiany 
był  na  posiedzeniach  komisji,  a  ponieważ  nie  zgłoszono  do  niego  uwag,  prosiła  o 
przegłosowanie.

Uwag i pytań nie było.
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Rada w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/153/09 w 
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Samorządowi  Województwa  Warmińsko-
Mazurskiego, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu.

Ad. 9. 4)
p. Renata Mróz przypomniała zapisy projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Nidzica  z  przeznaczeniem  na 
współfinansowanie  projektu  pod  nazwą  „Centrum  Edukacji  Bezpieczeństwa  Ruchu 
Drogowego”.

Pytań i uwag nie było.
Rada w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/154/09 w 

sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Nidzica  z  przeznaczeniem  na 
współfinansowanie  projektu  pod  nazwą  „Centrum  Edukacji  Bezpieczeństwa  Ruchu 
Drogowego”, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu.

Ad. 9. 5)
p. E. Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Nr  II/6/06 Rady  Powiatu  w Nidzicy  z  dnia  4  grudnia  2006 r.  w sprawie  powołania 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu. Dodała, że uwag do projektu uchwały na komisjach 
nie wniesiono, więc prosiła o przegłosowanie.

Uwag i pytań nie było.
Rada w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/155/09 w 

sprawie zmiany uchwały Nr II/6/06 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 4 grudnia 2006 r. w 
sprawie  powołania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu,  która  znajduje  się  w 
dokumentach Rady Powiatu.

Ad. 9. 6)
p. E. Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Rocznej 

Karty Współpracy Powiatu Nidzickiego z Organizacjami Pozarządowymi, Podmiotami 
Prowadzącymi  Działalność  Pożytku  Publicznego  i  Stowarzyszeniami  Jednostek 
Samorządu Terytorialnego na 2009 rok. Dodała, że komisje nie wniosły uwag co do jego 
treści, dlatego wniosła o jego przegłosowanie.

Pytań i uwag nie było.
Rada w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/156/09 w 

sprawie  przyjęcia  Rocznej  Karty  Współpracy  Powiatu  Nidzickiego  z  Organizacjami 
Pozarządowymi,  Podmiotami  Prowadzącymi  Działalność  Pożytku  Publicznego  i 
Stowarzyszeniami Jednostek Samorządu Terytorialnego na 2009 rok, która znajduje się 
w dokumentach Rady Powiatu.

Ad. 9. 7)
p.  Sławomir  Knapiński  przypomniał,  że  radni  na  komisjach  już  zapoznali  się  z 

projektem  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  „Samodzielne 
zakładanie  i  zarządzanie  firmą”  współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego 
Funduszu Społecznego  w ramach  Programu  Operacyjnego Kapitał  Ludzki.  Uwag do 
niego nie zgłoszono.

Pytań i uwag nie było.
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Rada w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/157/09 w 
sprawie  zatwierdzenia  projektu  „Samodzielne  zakładanie  i  zarządzanie  firmą” 
współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach 
Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki,  która  znajduje  się  w  dokumentach  Rady 
Powiatu.

Ad. 10.
Interpelacji i zapytań radnych nie było, dlatego punkt ten stał się bezprzedmiotowy.

Ad. 11.
p. Andrzej Arcyz wnioskował, żeby w okresie zimowym w tak ogrzewanych salach 

nie organizować sesji, bo naraża to radnych na szwank zdrowotny.
p. Zbigniew Wernik przeczytał do wiadomości  radnych pismo Dyrektor ZOZ w 

sprawie pomocy w pozyskaniu kadry lekarskiej dla szpitala (przekazanie mieszkania dla 
lekarzy), które znajduje się w dokumentach Rady Powiatu.

p. Waldemar Słupski uzupełnił informacje zawarte w sprawozdaniu z działalności 
Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Turystyki,  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Pomocy 
Rodzinie, mianowicie, że posiedzenie związane tematycznie z ZOZ odbędzie się w tej 
jednostce.

p. Zbigniew Wernik złożył wszystkim obecnym życzenia noworoczne.
Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  o  godzinie  1300 

zamknął sesję.
Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:

     Inspektor                                    Przewodniczący Rady
/-/ mgr Małgorzata Wojtaszewska    /-/ Zbigniew Wernik
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